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Protokół Nr VIII/24/2021 

z XXIV sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 29 stycznia 2021 r. 

 

 

Sesja online – sala nr 1 Urzędu Gminy w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powiedział iż dzisiejsza 

sesja odbywa się online, powitał wszystkich zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze 

udział 14 radnych, co stanowi quorum i Rada może podejmować wiążące uchwały. Pan 

Przewodniczący powiedział, iż zaproponowany porządek obrad ulegnie zmianie, po czym 

oddał głos Panu Wójtowi. 

Pan Wójt poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 dotyczącego „Podjęcia uchwały w 

sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu”, gdyż zmiany do budżetu 

będą podejmowane na sesji w lutym i ta uchwała będzie podejmowana razem z tymi zmianami. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż chciałby wprowadzić do porządku obrad punkt 

dotyczący „Podjęcia  uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości 

petycji dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2”, ten punkt byłby pod 

numerem 10. Pan Przewodniczący powiedział, iż w związku z wprowadzeniem zmian zmieni 

się numeracja w zaproponowanym porządku obrad, dlatego też odczytał porządek obrad 

uwzględniający zgłoszone zmiany, po czym zapytał, czy ktoś z radnych chce zaproponować 

inne zmiany, w związku z tym, że nikt nie zaproponował innych zmian poddał pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z boisk sportowych                 

i placu zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Rakszawa na lata 2017 - 2020” za okres 2019-2020  

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości petycji 

dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców 

usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 2021 r. do 31 maja 

2021 r. z terenu Gminy Rakszawa 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru                  

i granic aglomeracji 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru zmiany siedziby Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola Nr 1 im. Janusza Korczaka w Rakszawie 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Nr XXIII/198/20 Rady 

Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/199/20w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2021 – 2031 

16. Wnioski i zapytania radnych 

17. Sprawy różne 

18. Zakończenie obrad 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad  

tj. przyjęcia protokołu z XXIII sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają uwagi do tego 

protokołu, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 1  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czwartego porządku obrad 

tj. informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami. Pan Przewodniczący powiedział, iż w dniu wczorajszym uczestniczył w łączonym 

posiedzeniu wszystkich komisji, w okresie międzysesyjnym wraz z Panem Wójtem odbyli 

szereg spotkań m.in. z dyrektorami szkół, omawiany był temat przenoszenia klas IV – VIII z 

budynku Szkoły Podstawowej Nr 1 do budynku ZSTG oraz przygotowywał dzisiejszą sesję. 

Pan Przewodniczący uznał punkt czwarty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Pan Wójt powiedział, iż działania Wójta są związane głównie z funkcjonowaniem Gminy, w 

ostatnim czasie odbyła się kontrola funkcjonowania szkół, , jeżeli chodzi o kwestie personale 

wszystkie szkoły mają wynik jest pozytywny, jeżeli chodzi o kwestie techniczne, to 

zaniedbania w Szkole Podstawowej Nr 1 są ogromne, gromadziły się przez lata, Pan Wójt wraz 

z Panem Dyrektorem opracowali system przebudowy i remontów w tej szkole, m. in. Jest to 

wymiana oświetlenia w całej szkole, wymiana drzwi, zmieniony będzie cały system szkolny, 

zmiana będzie pod kątem funkcjonowania tam klas I – III i wprowadzenia przedszkola. Pan 

Wójt powiedział iż wprowadzane zmiany mają na celu m. in. Wyprowadzenie nauczania 

uczniów w klasach w piwnicach szkoły. Pan Wójt powiedział, iż koszt prac, jakie maja być 

wykonane na obiektach ZSTG może przekroczyć 1.000.000,00 zł, niemniej jednak trzeba to 

wykonać bez względu na to, co miałoby tam funkcjonować, chodzi nie tylko o przeniesienie 

tam części klas ze Szkoły Podstawowej Nr 1. Pan Wójt wyraził nadzieję, że mimo zmiany 

przepisów o zamówieniach publicznych, już w przyszłym tygodniu pojawia się przetargi na 

inwestycje w Gminie. Przy Szkole Podstawowej Nr 2 w trakcie wykonywania elewacji nie 
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zostało wykonane odwodnienie budynku, niemniej jednak chciałby je wykonać teraz przy 

okazji budowy hali sportowej, dodał iż to zamierzenie jest kosztowne, choćby ze względu na 

wykończenia kostką, które trzeba będzie rozebrać i wykonać od nowa. Jeżeli chodzi o Szkołę 

Podstawową Nr 3, to tam również nie została wykonana ta izolacja, stan techniczny szkoły jest 

zadowalający, niemniej jednak trzeba wykonać remont sali gimnastycznej, z uwagi na środki 

finansowe nie będzie to uwzględnione w 2021 roku. Jeżeli chodzi o stan techniczny Szkoły 

Podstawowej w Węgliskach, to jest on bardzo dobry, w ostatnich latach na remont zostało tam 

przeznaczone sporo środków, niestety ogromnym problemem jest tam liczba dzieci, w szkole 

jest 29 uczniów w klasach id I – VIII, na ostatnim zebraniu wiejskim były prowadzone 

rozmowy z rodzicami, dodatkowo z tych roczników, do tej szkoły powinno jeszcze chodzić 25 

uczniów, łącznie powinno być 54 uczniów, ale niestety uczęszczają oni do innych szkół, bądź 

są za granicą. Pan Wójt wyraził nadzieję, że nauczyciele Szkoły Podstawowej w Węgliskach 

wykażą jakąś inicjatywę mającą na celu zwiększenie liczby uczniów w tamtejszej szkole. Jeżeli 

chodzi o Szkołę Podstawową w Wydrzu, to Pan Wójt jest zadowolony zarówno jeżeli chodzi o 

sprawy personalne, jak i techniczne, szkołę należy pochwalić, przy czym na uwzględnienie 

zasługuje relacja między środkami otrzymanym, a pracami, jakie zostały tam wykonane, 

zaangażowanie rodziców jest tam bardzo duże, za co Pan Wójt dziękuje, w szkole jest 63 

uczniów. Pan Wójt powiedział, iż w następnym tygodniu będzie kontrolowana Szkoła 

Techniczna. Pan Wójt powiedział, iż w okresie międzysesyjnym odbywał spotkania z 

Nadleśnictwem Leżajsk, współpraca jest szeroko zakrojona, dotyczy przebudowy dróg leśnych, 

czy przejęcia lasu Brzeźnik, Pan Wójt wyraził nadzieję, że w tym roku ten temat uda się 

sfinalizować. Pan Wójt powiedział, iż w minionym okresie analizował funkcjonowanie kultury 

i sportu, ze względu na różne dochodzące głosy i informacje Ośrodek Kultury również będzie 

kontrolowany. Jeżeli chodzi o działania Gminy związane z kulturą i sportem to jest dobrze, 

wydawane są publikacje, organizowane są różnego rodzaju konkursy, trasy nordic walking, a 

współpraca z klubami sportowymi układa się bardzo dobrze. Pan Wójt powiedział, iż 

obejmowanie przedsięwzięć Honorowym Patronatem Wójta Gminy, związane jest z 

promowaniem Gminy, jest również kurtuazyjnym wskazaniem, że organizatorem jednostek 

Gminy jest Wójt i Rada Gminy. Jeżeli chodzi o gospodarkę odpadami, to odbył się przetarg, 

Gminę obsługuje ten sam przedsiębiorca, co poprzednio. Jeżeli chodzi o stawki, to podstawowa 

stawka 16,00 zł od osoby się nie zmienia, w gospodarstwach powyżej 5 osób te stawki maleją, 

stawka podstawowa w Gminie Łańcut to 30,00 zł od osoby, stawka podstawowa w Gminie 

Żołynia to 27,00 zł od osoby, stawka podstawowa w Gminie Czarna to 24,00 zł od osoby, 

stawka podstawowa w Gminie Białobrzegi to 28,00 zł od osoby, stawka podstawowa w Gminie 

Markowa to 24,00 zł od osoby. Każda z Gmin ma zniżki dla osób, które kompostują odpady, 

niemniej jednak żadna z nich nawet po obniżce nie zbliża się do stawki podstawowej w Gminie 

Rakszawa. Pan Wójt poprosił radnych o zmobilizowanie mieszkańców do segregowania 

odpadów w sposób prawidłowy. Pan Wójt powiedział, iż odbyło się spotkanie z Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych, podjęty był temat przebudowy tych dróg, Powiat już drugi rok 

prowadzi prace projektowe dotyczące przebudowy drogi powiatowej od Węglisk w kierunku 

Trzebosi, która jest w fatalnym stanie, planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie tej 

przebudowy, Gminy Rakszawa i Żołynia wspólnie chcą doprowadzić do przebudowy drogi 

powiatowej Rakszawa – Brzóza Stadnicka, ona również nie jest w najlepszym stanie, obie 

inwestycje będą skutkowały wydatkami z budżetu Gminy w wysokości około 3.000.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, a następnie uznał punkt piąty 

porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt powiedział, iż na ostatniej sesji podjęto uchwały: 

- Uchwała Nr XXIII/187/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2020 – uchwała w 

trakcie realizacji,  

- Uchwała Nr XXIII/188/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2020 - 2026 

– uchwała w trakcie realizacji,  

- Uchwała Nr XXIII/189/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 2021 r. do 30 czerwca 2021 r. z terenu 

Gminy Rakszawa – uchwała została zakwestionowana przez RIO, jeżeli chodzi o okres 

jej obowiązywania, w związku z czym będzie ponownie podejmowana na dzisiejszej 

sesji,  

- Uchwała Nr XXIII/190/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi 

Łańcuckiemu – uchwała została przekazana do Powiatu, 

- Uchwała Nr XXIII/191/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy rzeczowej Powiatowi Łańcuckiemu 

– uchwała została przekazana do Powiatu, 

- Uchwała Nr XXIII/192/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi 

Łańcuckiemu – uchwała została przekazana do Powiatu,  

- Uchwała Nr XXIII/193/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu – uchwała została przekazana do Województwa, 

- Uchwała Nr XXIII/194/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu – uchwała została przekazana do Województwa, 

- Uchwała Nr XXIII/195/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 – uchwała jest realizowana od początku 2021 roku, 

- Uchwała Nr XXIII/196/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok – 

uchwała jest realizowana od początku 2021 roku, 

- Uchwała Nr XXIII/197/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów – 

Porozumienie zostało zawarte,  

- Uchwała budżetowa Gminy Rakszawa na rok 2021 Nr XXIII/198/20 Rady Gminy 

Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku – uchwała została opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Podkarpackiego w dniu 5 stycznia 2021 r. pod poz. 39, 

- Uchwała Nr XXIII/199/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 roku w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2021 – 2031 – 

uchwała będzie realizowana. 
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Sekretarz, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 7   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siódmego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z boisk sportowych i placu 

zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie 

projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż na wczorajszym posiedzeniu pracownik szczegółowo przedstawił 

regulaminy korzystania z boisk sportowych i placu zabaw, kontrolę na tymi obiektami 

przejmują szkoły, które głownie korzystają z tych obiektów. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z boisk sportowych i placu zabaw 

zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/200/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia regulaminów 

korzystania z boisk sportowych i placu zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa, 

odczytał jej treść, po czym uznał punkt siódmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Rakszawa na lata 2017 - 2020” za okres 2019-2020. Pan Przewodniczący o 

przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż kwestia ochrony zabytków dotyczy także gminnego obiektu, tj. 

Karczmy, w tej chwili trwają prace nad rozpoznaniem historii tego obiektu, Wojewódzki 

Konserwator Zabytków absolutnie nie zgadza się na jego rozbiórkę, budynek ten jest pusty, 

wszystkie urządzenia, jakie w nim były, a stanowiące wówczas majątek Gminy, zostały 

zdemontowane prawdopodobnie przez osoby związane z jednostkami gminnymi, stało się to 

bez jakichkolwiek uprawnień, w związku z czym będą z tego wyciągnięte konsekwencje. Pan 

Wójt powiedział, że jeżeli nie będzie innego wyjścia będzie się starał pozyskać środki 

zewnętrzne na ten budynek, niemniej jednak będzie się też starał doprowadzić do tego, aby 

Gmina nie musiała ponosić żadnych kosztów w tym zakresie. Pan Wójt powiedział, iż przy 

pomocy Gminy udało się pozyskać środki na remont zabytku tj. Kościoła Parafialnego. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Rakszawa na lata 2017 - 2020” za okres 2019-2020. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/201/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Rakszawa na lata 2017 - 2020” za okres 

2019-2020, odczytał jej treść, po czym uznał punkt ósmy porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. Pan Przewodniczący o 

przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Pani Sekretarz. 

Pani Sekretarz powiedziała, iż na wczorajszym posiedzeniu bardziej szczegółowo omówiła ten 

temat, poinformowała że petycja opiera się na Ustawie o petycjach, z niej wynika, jakie 

elementy powinna zawierać petycja. Po sprawdzeniu w Krajowym Rejestrze Sądowym okazało 

się, że podmiot, który  złożył petycję nie istnieje, dlatego też petycję pozostawia się bez 

rozpatrzenia. Sytuacja szczegółowo jest opisana w uzasadnieniu do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/202/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dziewiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości petycji 

dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. Pan Przewodniczący o przybliżenie 

projektu tej uchwały poprosił Panią Sekretarz. 

Pani Sekretarz powiedziała, iż ta uchwała również została omówiona na wczorajszym 

posiedzeniu, dotyczy tego samego tematu co poprzednia, czyli szczepień przeciwko  wirusowi 

SARS-CoV-2, ta petycja spełnia wszystkie elementy dotyczące petycji, niemniej jednak została 

skierowana do niewłaściwego podmiotu, gdyż w kompetencjach Rady Gminy nie leży 

występowanie do producentów szczepionek o zapewnienie gwarancji, co do występowania 

niepożądanych skutków szczepionek. Petycje tych mieszkańców według właściwości zostają 

przekazane Prezesowi rady Ministrów. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości petycji dotyczącej 

szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

Uprawnionych do głosowania było 14 radnych, głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

„brak głosu” – 1  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/203/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie przekazania do rozpatrzenia 

według właściwości petycji dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, odczytał 

jej treść, a następnie uznał punkt dziesiąty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców 

usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 2021 r. do 31 maja 2021 r. 

z terenu Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił 

Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Panu M. Szpyrka – Kierownikowi Referatu OŚG. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż tak jak nadmieniła Pani Sekretarz RIO miała zastrzeżenia co do 

okresu obowiązywania tej uchwały, w związku z czym w obecnej uchwale okres 

obowiązywania został zmieniony na od 1 stycznia 2021 r. do 31 maja 2021 r., do uchwały 

dodaje się §2, który mówi iż traci moc uchwała Nr XXIII/189/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

21 grudnia 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, ż projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców usług 

zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 2021 r. do 31 maja 2021 r. z terenu 

Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/204/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej 

grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 stycznia 

2021 r. do 31 maja 2021 r. z terenu Gminy Rakszawa, odczytał jej treść, po czym uznał punkt 

jedenasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwunastego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 
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współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic 

aglomeracji. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Panu M. Szpyrka – Kierownikowi Referatu OŚG. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż ta uchwała ma na celu wyznaczenie podmiotu wiodącego w 

aglomeracji Łańcut, w skład aglomeracji wchodzą: Gmina Rakszawa, Gmina Czarna, Gmina 

Białobrzegi, Gmina Łańcut, Gmina Miasto Łańcut, rolę wiodącą będzie pełnić Miasto Łańcut. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/205/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin przy realizacji zadania polegającego na 

wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dwunasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzynastego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie zamiaru zmiany siedziby Szkoły Podstawowej w Zespole Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola Nr 1 im. Janusza Korczaka w Rakszawie. Pan Przewodniczący o 

przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż po przeanalizowaniu funkcjonowania obydwu szkół nasuwa się 

wniosek, że Szkoła Podstawowa jest za mała „aby w ludzkich warunkach nauczać naszą 

młodzież”, bez wykorzystania piwnic, czy pomieszczeń, które wymagają kapitalnego remontu. 

Z uwagi na liczne głosy mieszkańców o braku działań, a tych działań nie widać, bo są wewnątrz 

budynku, na stronie internetowej Urzędu będą pojawiać się zdjęcia z realizacji inwestycji, od 

stanu pierwotnego, po efekt końcowy danego przedsięwzięcia.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie zamiaru zmiany siedziby Szkoły Podstawowej w Zespole Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola Nr 1 im. Janusza Korczaka w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/206/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie zamiaru zmiany siedziby 
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Szkoły Podstawowej w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola Nr 1 im. Janusza Korczaka 

w Rakszawie, odczytał jej treść, po czym uznał punkt trzynasty porządku obrad za wyczerpany 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Nr XXIII/198/20 Rady Gminy 

Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 r. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik powiedziała, iż niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany zapisów uchwały Nr 

XXIII/198/20 Rady Gminy z dnia 21 grudnia 2020r. w zakresie zadań w ramach funduszu 

sołeckiego. Zadanie „Pomoc finansowa dla Powiatu Łańcuckiego polegająca na 

współfinansowaniu kontynuacji budowy chodnika przy drodze powiatowej w kierunku 

Bieleckówki” zostanie sfinansowane ze środków własnych gminy w celu poprawy warunków 

życia mieszkańców i zgodnie ze strategią gminy.  W związku ze zmianą obowiązywania taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie gminy 

Rakszawa została zweryfikowana kwota dopłaty do różnicy cen ścieków dla odbiorców 

indywidualnych na okres od 01 stycznia 2021 do 31 maja 2021 do kwoty 166.667,00 zł. 

Ponadto zostały skorygowane wartości wydatków w tabeli Nr 2 w ramach rozdziałów 60014 

Drogi publiczne powiatowe, 80130 Szkoły zawodowe, 90001 Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska, 92695 Pozostała działalność. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekty tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały, w 

związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Nr XXIII/198/20 Rady Gminy Rakszawa z 

dnia 21 grudnia 2020 r. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/207/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie zmiany Uchwały budżetowej 

Nr XXIII/198/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 r., odczytał jej treść, po czym 

uznał punkt czternasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piętnastego porządku obrad tj. 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/199/20 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2021 – 2031. Pan Przewodniczący o 

przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Panią Skarbnik. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany zgodnie z objaśnieniami, stanowiącymi załącznik nr 3 do 

niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, ż projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXIII/199/20 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Rakszawa na lata 2021 – 2031 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXIV/208/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIII/199/20 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Rakszawa na lata 2021 – 

2031, odczytał jej treść, po czym uznał punkt piętnasty porządku obrad za wyczerpany 

 

Ad. 16 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szesnastego porządku obrad tj. 

wnioski i zapytania radnych.  

Pan J. Kuca zapytał odnośnie międzygminnego oznakowania dróg, na Węgliskach zaistniała 

sytuacja, że jeszcze na terenie sołectwa Węgliska, między domami stoi tablica Zalesie. Pan 

radny zapytał, dlaczego tak została ta tablica postawiona. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż pojedzie i rozezna tę sprawę, jest to oznakowanie przy drodze 

powiatowej, więc to Powiat postawił ten znak. 

Pan Wójt powiedział, iż w chwili obecnej trwa szczegółowa analiza oznakowania zarówno dróg 

gminnych, jak i powiatowych, dodał iż analizowanych jest wiele aspektów, a radca prawny 

wraz z kierownikiem przygotowują pismo dotyczące m. in. obowiązku zarządcy drogi w 

sprawie odśnieżania, na naszym terenie chodniki są głównie przy drogach powiatowych, 

Powiat broni się przed tym twierdząc, że to mieszkańcy powinni odśnieżać chodniki, a zdanie 

naszego radcy prawnego jest odmienne. Pan Wójt powiedział, iż Gmina wyszła naprzeciw 

oczekiwaniom, odśnieżyła chodniki, a po 15 minutach pług odśnieżający drogę powiatową 

ponownie chodniki zasypał. Wracając do tematu oznakowania nazw miejscowości, to takich 

oznakowani brakuje, w związku z czym wystąpi do Powiatu o uzupełnienie tego oznakowania, 

poprosił, aby radni poinformowali go, gdzie ewentualnie są takie braki, pismo będzie wysyłał 

w przyszłym tygodniu.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w tym punkcie, w związku z 

tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, po czym uznał punkt szesnasty porządku 

obrad za wyczerpany 

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siedemnastego porządku obrad tj. 

sprawy różne. Pan Przewodniczący powiedział, iż wpłynęła odpowiedź Starosty Łańcuckiego 

dotycząca modernizacji, w piśmie tym jest prośba o odczytanie go na sesji. Pan Przewodniczący 

odczytał treść pisma, które radni otrzymali wraz z materiałami na sesję (pismo również do 

wglądu w biurze rady Gminy). Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi. 

Pan Wójt powiedział, iż Starosta zażądał odczytania pisma na sesji uważając, że wszystkie 

zarzuty są bezpodstawne, niemniej jednak On podtrzymuje swoje zdanie i zarzuty, uważa że 

modernizacja nie została wykonana zgodnie z przepisami, gdyż w tych samych przypadkach są 

różne rozstrzygnięcia. Pan Wójt zaproponował, aby w najnowszym Kurierze Rakszawskim, 

który ukarze się w marcu wydrukować całą odpowiedź Starosty Łańcuckiego i odpowiedź, że 

Komisja Rewizyjna i Starosta przeprowadzili szczegółową kontrolę, że wszystkie pomiary 
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zostały wykonane prawidłowo, chodzi o to, żeby mieszkańcy mieli pełną świadomość, jak 

wygląda sytuacja związana z przeprowadzoną modernizacją. Pan Wójt nadmienił, iż 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu, która przeprowadziła kontrolę w tej 

sprawie jest radny z tego terenu. Pan Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o przeprowadzoną 

modernizację, to w podobnych sytuacjach inne wyniki wyszły w gminach Żołynia, czy Czarna, 

a inne w Gminie Rakszawa. 

Pan B. Kłosowski zwracając się do Pana Kierownika powiedział, iż dość długo ciągnie się temat 

porównania terenu nad stawami, po naprawie wodociągu, zapytał czy tego nie można by zrobić, 

jest tam ścieżka, którą na chwilę obecną nie można przejść. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż zna ten temat, pamięta o nim, niemniej jednak przy obecnych 

warunkach pogodowych nie wjedzie tam ciężki sprzęt. 

Pan Wójt powiedział, iż temperatura ma spadać poniżej 0, więc będą warunki, żeby to zadanie 

wykonać.  

Pan S. Piersiak powiedział, iż nie dziwi Go stanowisko wykonawcy modernizacji, gdyż to w 

jego interesie jest, żeby opinia była jak najlepsza, nie dziwi również stanowisko 

Wojewódzkiego Inspektora Geodezyjnego, ponieważ on działa na podstawie przedstawionych 

mu dokumentów. Pan radny powiedział, iż ogromnie dziwi Go stanowisko Powiatowej Komisji 

Rewizyjnej, której jak się dowiaduje Przewodniczącym jest „nasz” radny, który wcześniej 

bardzo krytycznie wypowiadał się na temat tej modernizacji, dobrze by było, żeby się 

wypowiedział, jak oni przeprowadzali tę kontrolę, że wyszła ona tak korzystnie. Pan S. Piersiak 

podziękował, za to, że Gmina często i skutecznie odśnieża drogi gminne, są jednak dwa odcinki 

do których ma zastrzeżenia, są to odcinki na Kątach pomiędzy naszym radnym, a drogą 

powiatową w stronę Wydrza, drugi jest także od naszego radnego przez Kąty, jest to droga 

bardzo wąsko odśnieżana, przejazd jest na jedno auto, boczne nasypy śnieżne są wysokie, w 

związku z czym nie ma możliwości rozminięcia się z drugim pojazdem. Pan radny zasugerował, 

żeby jeżeli się da poszerzyć pługiem tę drogę, a jeżeli się nie da, to żeby chociaż zrobić zatoczki, 

aby pojazdy mogły się rozminąć, żeby nie musiały się wycofywać po kilkaset metrów.  

Pan M. Szpyrka powiedział, iż wyśle pług na tę drogę. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej wracając do tematu modernizacji powiedział, iż jest 

posiadaczem działki, na której od 80 lat nie zmieniło się nic, a po modernizacji pojawiło się 

0,13ha gruntów budowlanych. Pan Przewodniczący powiedział, iż ta kontrola prawdopodobnie 

tylko przejrzała papiery, a żeby taką kontrolę przeprowadzić prawidłowo należałoby udać się 

w teren, a będąc często w okręgu nie zauważył nikogo, kto jeszcze raz przeprowadzałby jakieś 

pomiary, dodał iż podobnie jak Pan Wójt nie zgadza się z wynikami kontroli.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w tym punkcie, w związku z 

tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, po czym uznał punkt siedemnasty porządku 

obrad za wyczerpany 

 

Ad. 18 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXIV sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1050.   

 

Protokołowała: Teresa Nowicka   

Zatwierdził: 

Marcin Bardjan 

Przewodniczący Rady Gminy 
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